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Reforma służby zdrowia, o planach której coraz częściej mówią przedstawiciele resortu zdrowia, budzi

wiele emocji. Adam Niedzielski powołał Zespół, który ma przygotować rozwiązania legislacyjne

dotyczące restrukturyzacji podmiotów leczniczych wykonujących działalność leczniczą w rodzaju

świadczenia szpitalne. Co o proponowanych zmianach myślą samorządowcy?

Niezwykle dziwi, a nawet szokuje fakt, że w ministerialnym Zespole nie znalazł się żaden przedstawiciel

strony samorządowej. Zespół w szczególności ma się skupić na restrukturyzacji szpitali, przekształceniu

właścicielskim, konsolidacji sektora szpitalnego, zwiększeniu efektywności procesów zarządczych a

także utworzeniu korpusu restrukturyzacyjnego.

Jakie skutki może mieć pomysł centralizacji szpitali dla pacjentów? Co może się zmienić w praktyce?

Swoimi refleksjami i obawami podzielili się z nami Eunika Adamus, Dyrektorka Szpitala Powiatowego w

Wieruszowie oraz Andrzej Szymanek, Starosta Wieruszowski.

Materiał filmowy z wypowiedziami ww. osób dostępny jest tutaj.
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